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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over een dreigend cellentekort in
gevangenissen. (Ingezonden
22 december 2009)

1
Is het waar dat door aanpassingen in
het kader van de brandveiligheid er in
plaats van een cellenoverschot een
krapte aan gevangeniscellen is
ontstaan? Zo ja, kunt u aangeven hoe
de situatie nu is? Hoeveel cellen zijn
er in totaal beschikbaar en hoeveel
cellen zijn onbruikbaar? Hoeveel
cellen zijn er benodigd om de huidige
populatie gedetineerden op te
sluiten?1

2
Sinds wanneer is er sprake van een
dreigend cellentekort? Wanneer denkt
u dat deze situatie verandert?

3
Is het mogelijk dat door de sluiting
van verschillende gevangenissen er
een situatie is gecreëerd van
permanente krapte? Zo ja, bent u
bereid de sluiting van verschillende
gevangenissen in het kader van het
zogenaamde «Masterplan» te
heroverwegen?

4
Kunt u garanderen dat het plaatsen
van Belgische gedetineerden in de

gevangenis van Tilburg gewoon
doorgaat?

5
Kunt u garanderen dat er geen
gevangenen heengezonden worden?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Teeven (VVD), ingezonden
21 december 2009 (vraagnummer
2009Z25088).

1 De Telegraaf, 18 december 2009

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
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1
In het laatste kwartaal van 2009
was sprake van geplande
buitengebruikstelling van capaciteit in
verband met werkzaamheden in het
kader van de brandveiligheid.
Ingebruikname van deze capaciteit
heeft vertraging opgelopen. In de
laatste week van december 2009 en
de eerste week van januari 2010 is
deze capaciteit echter opgeleverd. Op
7 januari 2010 zijn overeenkomstig de
planning nog 181 plaatsen buiten
gebruik vanwege
brandveiligheidsmaatregelen.

Naast brandveiligheidsmaatregelen
is er elke dag sprake van
frictieleegstand bijvoorbeeld door
regulier onderhoud of het gegeven
dat niet alle bestemmingen voor alle
gedetineerden geschikt zijn. Hierbij
kan gedacht worden aan de capaciteit
specifiek bestemd voor vrouwen.
In het kader van het verantwoord
terugbrengen van de capaciteit was
op het meetmoment 29 december
2009 de capaciteit nog niet volledig
teruggebracht conform het
Masterplan. Op dat moment waren er
13.485 detentieplaatsen in exploitatie
waarvan 568 plaatsen als strategische
reserve. Strategische reserve is
capaciteit die binnen vier maanden in
gebruik kan worden genomen.
Direct bruikbare capaciteit op het
meetmoment was 11.672 waarvan op
dat moment 10.939 plaatsen bezet
waren.

2
Er is geen sprake van een dreigend
cellentekort. Zie mijn antwoord op
vraag 1.

3
De sluiting van de te sluiten locaties
uit het Masterplan is op zijn vroegst
voorzien voor 2012. Deze datum is
mede afhankelijk van de duur van de
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overeenkomst met België. Dit met
uitzondering van de unit 1&2 van de
locatie Scheveningen die per 1
januari 2010 is gesloten. Feitelijk zijn
deze plaatsen sinds 15 augustus 2009
niet meer in gebruik.

4
Ja, de uitstroom uit de PI Tilburg is
reeds in gang gezet en naar
verwachting eind januari 2010
gereed.

5
Ja. Indien noodzakelijk neem ik
maatregelen om te voorkomen
garanderen dat gedetineerden
geplaatst kunnen worden. Het betreft
hier onder andere de inzet van
strategische reserve capaciteit en het
omzetten van éénpersoonscellen in
meerpersoonscellen.
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